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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 12, ktoré sa konalo  

dňa 18.  februára 2021 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Matúš Cvaniga  

Marián Cvaniga 

Ing. Ján Fridman 

Ján Gorka 

Mgr. Henrich Barilla 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

 Ing. Katarína Handzušová   - dane a poplatky 

 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová. 

Ospravedlnil sa: poslanec Miroslav Čuba 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. a) Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, 

b) Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Šuňava za rok 2020. 

4. Dodatok č. 3 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 1/POH-

a/2014 – firma Brantner Poprad, s.r.o. . 

5. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2015 – návrh. 

6. Zámena pozemkov na základe žiadosti p. Šebestovej. 

7. Zakúpenie respirátorov FFP2 pre seniorov v obci. 

8. Zameranie nových miestnych komunikácií na základe žiadostí p. Martona s manželkou 

a p. Vozáka. 

9. Plynofikácia obecnej budovy s. č. 3.  

10. Zakúpenie jazdeného osobného motorového vozidla na zabezpečovanie stravy pre 

materskú školu. 

11. Pokračovanie výstavby miestnej komunikácie ul. Tatranská. 

12. Riešenie havarijného stavu plynových pecí v základnej škole. 

13. Informácia o skríningovom testovaní obyvateľstva na COVID-19. 

14. Zameranie hrobových miest na cintoríne v nižnej časti obce.  

15. Plán kultúrnych podujatí v obci od mája 2021. 

16. Interpelácie poslancov. 

17. Rôzne. 

18. Diskusia. 

19. Záver. 
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Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo v náhradnom termíne, kedy bolo 

posunuté z januárového plánovaného termínu. Prítomní boli poslanci podľa prezenčnej listiny, 

písomne sa ospravedlnil poslanec Miroslav Čuba. Taktiež boli prítomní niektorí zamestnanci 

obce a hlavná kontrolórka.  

Zasadanie otvoril starosta obce o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu.  

BOD č. 1 

 

Starosta obce Stanislav Kubaský v úvode všetkých prítomných privítal. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. Poslanci k programu nemali námietky a s programom súhlasili 

všetci prítomní poslanci.    

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po úvode starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice  - Martina Mišianika a Jána Gorku. Poslanci následne hlasovali za 

návrhovú komisiu v zložení Marián Cvaniga a Mgr. Henrich Barilla. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Martin Mišianik, Ján Gorka 

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Marián Cvaniga, Mgr. Hentrich Barilla                           

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 140/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, Správa o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce Šuňava za rok 2020 

 
V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Jej správu 

o vykonaných kontrolách dostali poslanci spolu s materiálmi na zasadnutie. Hlavná 

kontrolórka skontrolovala plnenie uznesení z posledného zasadania OZ, uskutočnila kontrolu 

hospodárenia, dodržiavania zákona o rozpočtových pravidlách, vedenia účtovníctva na 

Obecnom úrade za mesiace október – november 2020. Kontrolórka taktiež skontrolovala 

dodržiavanie všeobecných právnych predpisov pri vyberaní správnych poplatkov za 4. 

štvrťrok 2020, inventarizáciu pokladne k 31.12.2020 na OcÚ Šuňava a tiež skontrolovala 

hospodárenie, dodržiavanie zákona o rozpočtových pravidlách, vedenia účtovníctva v ZŠ 

s materskou školou Šuňava.   
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V druhej časti tohto bodu sa poslanci venovali Správe o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Šuňava za rok 2020. Správu poslanci dostali s materiálmi na zasadanie. 

K uvedenej správe nemali otázky.  Poslanci preto hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) Správu o vykonaných kontrolách hlavného kontrolóra obce Šuňava 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 141/2021 

b) Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šuňava za rok 2020 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 141/2021 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 141/2021 bolo schválené. 

 

BOD č.  4 Dodatok č. 3 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 

1/POH-a/2014 od firmy Brantner Poprad, s.r.o. 

 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Dal slovo pracovníčke obce 

Ing. Kataríne Handzušovej, ktorá predniesla dôvodovú správu k tomuto bodu.  

Dodatok upravuje ceny vo viacerých službách poskytovaných firmou Bratner Poprad 

obci. Ide napr. o cenu za zneškodnenie komunálneho odpadu na skládke zo 40 eur/t na 45 

eur/t bez DPH, cenu za mobilnú zberňu nebezpečného odpadu (ekosklad) sa zvýšila z 200 eur 

na 250 eur bez DPH. Zvýšila sa aj cena za zneškodnenie nebezpečného odpadu kat. číslo 

200105 – obaly obsahujúce zvyšky nebezpečných látok alebo kontaminované nebezpečnými 

látkami zo 400 eur na 450 eur bez DPH.  

Pracovníčka obce p. Handzušová vo svojej správe informovala poslancov aj 

o platnosti zákona č. 329/2018 Z. z. o poplatkoch za uloženie odpadov. V zmysle tohto 

zákona obec každoročne vypočítava úroveň vytriedenia komunálnych odpadov za ukončený 

rok. Podľa úrovne vytriedenia obec platí poplatok za uloženie komunálneho odpadu. Kým 

v roku 2018 sme platili 5,04 eur/t odpadu, v roku 2019 podľa úrovne vytriedenia 

komunálnych odpadov 8 eur/t, v roku 2020 to bolo až 13 eur/t. V roku 2021 pri miere 

vytriedenia 33,89 % to bude až 22 eur za tonu odpadu. To znamená, že pri množstve 

odvezeného odpadu cca. 265 t (úroveň r.2020) sa zvýšia náklady za uloženie a zneškodnenie 

odpadu o 3 975 eur, čo je o 15 eur viac za tonu. Záleží len od nás, ako presvedčíme seba 

a našich spoluobčanov, aby triedili komunálny odpad viac a kvalitnejšie a podľa toho budeme 

platiť poplatok za uloženie odpadu. Čím vyššie percento vytriedenia, tým nižší poplatok za 

uloženie odpadu bude.  

V rozprave sa poslanci zhodli, že je potrebné viac apelovať na občanov cez obecné 

televízne vysielania, aby kvalitnejšie triedili odpad a tým znižovali množstvo komunálneho 

odpadu. Je dobré, že máme rozdané kompostéry obyvateľom, pretože aj to prispeje k zníženiu 

komunálnych odpadov o biologicky rozložiteľný odpad. Ďalšie pripomienky k tomuto bodu 

neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

a) informáciu o Dodatku č. 3 k Zmluve o poskytovaní služieb v odpadovom hospodárstve č. 

1/POH-a/2014 s firmou Brantner Poprad, s.r.o. 

b) informáciu o výpočte úrovne vytriedenia komunálnych odpadov za rok 2020. 

B: žiada 

starostu obce podpísať Dodatok č. 3 s firmou Brantner Poprad, s.r.o. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 142/2021 bolo schválené. 

BOD č. 5 Dodatok č. 1 k VZN č. 5/2015 

 

K tomuto bodu vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol návrh 

Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 5/2015 o určení výšky finančných 

prostriedkov na financovanie originálnych kompetencií na úseku školstva.  

Týmto dodatkom sa upravujú normatívy vo VZN, čl. II nasledovne: 

A-3  výška finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy 

vynásobená počtom detí sa mení na normatív: 120 900,-- eur, 

B-3 výške finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa v školskom klube 

detí vynásobená počtom detí sa mení na normatív: 17 850,-- eur, 

D-3 výška finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku v školskej jedálni sa mení 

na normatív: 74 750,-- eur, 

E-3 dotácia na centrum voľného času (mimo obce Šuňava); pre deti s trvalým pobytom v obci 

navštevujúce centrum voľného času mimo obce na základe samostatných žiadostí sa určuje 

normatív: 75,-- eur na dieťa 

Všetky ostatné články VZN č. 5/2015 ostávajú nezmenené a v platnosti. 

V rozprave k tomuto bodu reagovala poslankyňa Ing. Mária Ilenčíková, ktorá sa 

pýtala, či by nebolo vhodné schváliť dodatok s odkazom na príslušné ustanovenie, ktoré 

uvádza výpočet výšky normatívov. Starosta reagoval, že môže sa to aj tak schváliť. Teraz 

predkladá tento dodatok, no v budúcnosti nevylučuje schváliť inak, s odkazom na príslušné 

ustanovenie.  

Ďalšie príspevky v rozprave neboli, poslanci následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 4 § 6 a 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

uznáša sa 

na Dodatku č. 1, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Šuňava č. 

5/2015 o určení výšky finančných prostriedkov na financovanie originálnych kompetencií na 

úseku školstva. 
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Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  3/5  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 143/2021 bolo schválené. 

BOD č. 6 Zámena pozemkov na základe žiadosti p. Šebestovej 

   

V tomto bode sa poslanci venovali žiadosti p. Šebestovej, bytom Záhradná 219/28, 

Šuňava o zámenu obecného pozemku. V minulom zasadaní OZ bola uvedená žiadosť 

prednesená, avšak p. Šebestová nemala vypracovaný geometrický plán, ktorý by presne 

vymedzil akú výmeru pozemku má p. Šebestová záujem vymeniť. Tento geometrický plán p. 

Šebestová doručila príslušnej komisií OZ, ktorá následne s p. Šebestovou spísala možné 

lokality s pozemkami, ktoré vlastní p. Šebestová. Do úvahy pripadali dve lokality a to lokalita 

pod miestnou komunikáciou pri Kaplnke Najsvätejšej Trojice vo vyšnej časti obce a taktiež 

pozemky pod chodníkom na ul. SNP pri kostole v nižnej časti obce. Celkovo sa jedná 

o výmeru 139 m2. Pani Šebestová geometrickým plánom chce obecný pozemok vo výmere 

142 m2. Je tam rozdiel 5 m2. Pani Šebestová namiesto odkúpenia týchto metrov môže 

zabezpečiť všetky právne administratívne úkony potrebné na zámenu na svoje náklady. 

V tomto prípade ide o osobitný zreteľ, nakoľko budova, ktorá je postavená na 

obecnom pozemku je vo vlastníctve p. Šebestovej a odpredaj resp. zámena iným osobám nie 

je možná. Rovnako aj pozemky, ktoré p. Šebestová ponúka na výmenu sú strategickými 

pozemkami pod miestnymi komunikáciami obce.  Poslanci k tomuto návrhu nemali 

pripomienky a následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť p. Šebestovej, bytom Záhradná 219/28, Šuňava o zámenu obecného pozemku s jej 

pozemkami. Jedná sa o časť parcely č. 589 – zastavaná plocha a nádvorie, k.ú. Nižná Šuňava, 

LV č. 1,  z ktorej sa podľa GP č. 124/2020 odčleňujú parcely č. 589/3 a 589/2 vo výmere 142 

m2 

B: schvaľuje 

zámenu obecného pozemku s pozemkami pani Šebestovej  

nasledovne: 

- podľa GP č. 033/2019, k.ú. Vyšná Šuňava; parc. KNC č. 1060/20 trvalé trávne porasty 

o výmere 119 m2  a 1060/38 o výmere 4 m2  (pozemky pod miestnu komunikáciu), 

odčlenením od pôvodnej parcely č. 913/1 – orná pôda o výmere 4212 m2 vedenú na 

LV č. 82, 

- parc. KNE č. 9 – záhrada o výmere 14 m2, k.ú. Nižná Šuňava (pozemok pod 

chodníkom, ul. SNP), vedenú na LV č. 908. Spolu 139 m2. 

 

C: žiada 

pani Šebestovú zabezpečiť z jej strany všetky ostatné administratívne úkony potrebné na 

zámenu pozemku.  
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Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  3/5  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 144/2021 bolo schválené. 

BOD č. 7 Zakúpenie respirátorov FFP2 pre seniorov v obci 

 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský informoval poslancov o tom, že obec 

zakúpila pre seniorov od 62 rokov po 2 respirátory. Je to hlavne pre ich ochranu, nakoľko sa 

čoraz viac začala šíriť nová mutácia koronavírusu Covidu-19. Respirátor sa odporúča 

používať na miestach, kde je viac cudzích ľudí ako sú obchody, hromadná doprava či 

zdravotné strediská. Tieto respirátory budú štartovacím balíčkom pre seniorov.  

Pripomienky k tomuto bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Zakúpenie respirátorov FFP2 pre seniorov v obci od 62 rokov. Každý senior od uvedenej 

vekovej hranice dostane 2 ks respirátorov.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 145/2021 bolo schválené. 

BOD č. 8 Zameranie nových miestnych komunikácií na základe žiadostí p. Martona 
s manželkou a p. Vozáka 

 

V tomto bode sa poslanci venovali vytýčeniu nových prístupových komunikácií. Je to 

na základe žiadostí občanov; budúcich stavebníkov, ktorí majú záujem stavať v nových 

lokalitách. Jedná sa o lokalitu vo vyšnej časti obce, od obecnej budovy s.č. 256 (Trojičné 

námestie) za domami na ulici SNP smerom k starému cintorínu. Ďalšia požiadavka bola 

v nižnej časti obce, lokalita súbežná s ulicou Športovou za domami zo severnej strany ulice.  

Starosta hovoril, že išlo by len o vytýčenie miestnych komunikácií v zmysle 

územného plánu obce, aby potencionálni stavebníci vedeli osadiť stavby s prihliadnutím na 

budúcu cestu. Pán Marton v Nižnej Šuňave zabezpečí aj súhlasy dotknutých vlastníkov na 

prístup po ich pozemkoch pri vytyčovaní cesty, vo vyšnej časti obce je tam z časti obecný 

pozemok.  

V rozprave k tomuto bodu neboli pripomienky a poslanci preto hlasovali za návrh 

uznesenia:  
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

žiadosti obyvateľov o vytýčenie nových prístupových miestnych komunikácií. Žiadosti podali 

p. Marton s manželkou a p. Vozák.  

 

B: žiada 

starostu obce zabezpečiť vytýčenie nových miestnych komunikácií v zmysle územného plánu 

obce.  

C: schvaľuje 

finančné prostriedky na vytýčenie nových miestnych komunikácií v zmysle územného plánu 

obce.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 146/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 Plynofikácia obecnej budovy s. č. 2 

 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol zámer 

na plynofikáciu obecnej budovy s.č. 2. Realizácia plynofikácie je potrebná, aby budova bola 

použiteľná aj počas zimných období. Možný scenár použitia budovy je pre deti, keďže stále 

visí otáznik nad nultým povinným ročníkom v základnej škole. Ak by sa legislatívne schválil 

nultý ročník, je potrebné riešiť umiestnenie umeleckej školy, pretože v takom prípade by už 

v priestoroch základnej školy nemohla fungovať.  

Poslanci v rozprave nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

zámer plynofikácie obecnej budovy s.č. 2 

b: schvaľuje 

realizáciu plynofikácie obecnej budovy s.č. 2 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 147/2021 bolo schválené. 
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BOD č. 10 Zakúpenie jazdeného osobného motorového vozidla na zabezpečovanie 
stravy pre materskú školu 

 

 Poslanci v tomto bode prerokovali zakúpenie jazdeného osobného motorového vozidla 

na zabezpečovanie stravy pre materskú školu. Tento bod bol už prerokovaný telefonicky 

s poslancami 4. februára. Bolo to nutné urýchliť, nakoľko si to vyžadovali okolnosti 

a havarijný stav pôvodného vozidla určeného na odvoz stravy a materská škola sa po 

uvoľnení opatrení mala opäť otvoriť.  

Poslanci súhlasili so zakúpením jazdeného motorového vozidla Peugeot Partner, teda 

dodávkového typu s max. cenou 9000,-- eur.  

Pripomienky k tomuto bodu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

nutnosť zakúpenia osobného motorového vozidla na zabezpečovanie stravy pre materskú 

školu, 

b: schvaľuje 

a) zakúpenie jazdeného osobného motorového vozidla, Peugeot Partner.  

b) finančné prostriedky vo výške 9000,-- eur na kúpu vozidla z rezervného fondu. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

 

Uznesenie č. 148/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 11 Pokračovanie výstavby miestnej komunikácie ul. Tatranská 

 

 V tomto bode poslancov informoval starosta obce Stanislav Kubaský o zámere upraviť 

miestnu komunikáciu na ul. Tatranská. Práce by pozostávali z odstránenia ornice a spevnenia 

podlažia miestnej komunikácie o výmere 1252 m2. S prácami by sa začalo na jar po obschnutí 

terénu. 

 Poslanci v rozprave nemali pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

pokračovanie výstavby miestnej komunikácie ul. Tatranská. Práce budú pozostávať 

z odstránenia ornice a spevnenia podlažia miestnej komunikácie o výmere 1252 m2 podľa GP 

č. 065/2019. 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky podľa skutočných nákladov. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  
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Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 149/2021 bolo schválené. 

BOD č. 12 Riešenie havarijného stavu plynových pecí v základnej škole 

 

 V tomto bode poslancov informoval starosta obce Stanislav Kubaský o havarijnom 

stave plynových pecí v základnej škole. Pece už pretekajú a podľa názoru odborníka je len 

otázka času, kedy „vypovedia službu“. Starosta dúfa, že vydržia aspoň do konca tohto 

školského roka. Zakúpenie pecí a aj nového bojlera bude stáť približne 24 tis. eur. K tomu sa 

pripočíta ešte práca za rekonštrukciu kúrenia. Predpokladané náklady sú približne vyčíslené 

na 32 tisíc eur.  

 V ďalšej časti tohto bodu starosta informoval poslancov o vynaložených finančných 

prostriedkoch za rok 2020 – originálne kompetencie a prenesené kompetencie v oblasti 

školstva v obci Šuňava. Jedná sa o finančné prostriedky vynaložené na nové vybavenie pre 

školskú kuchyňu či materskú školu. Výška finančných prostriedkov originálne kompetencie 

boli vo výške 21 053,-- eur. Prenesené kompetencie (základná škola) 17 745,-- eur. Podrobné 

čerpanie finančných prostriedkov za rok 2020 v oblasti školstva je ako príloha k uzneseniu. 

 Poslanci v rozprave nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) informáciu o havarijnom stave plynových pecí v základnej škole, 

b) informáciu o vynaložených finančných prostriedkoch za rok 2020 – originálne 

kompetencie a prenesené kompetencie v oblasti školstva v obci Šuňava (nové vybavenie pre 

školskú jedáleň/kuchyňu a materskú školu) podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 150/2021. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 150/2021 bolo schválené. 

BOD č. 13 Informácia o skríningovom testovaní obyvateľstva na COVID-19 

 

V tomto bode poslancov informoval starosta obce o skríningových testovaniach 

obyvateľstva na Covid-19 v našej obci. Obec pre tento účel zriadila vlastné mobilné odberové 

miesta (telocvičňa a sála KD). Obec sa tak stala akoby poskytovateľom zdravotnej 

starostlivosti, z čoho vyplývajú aj rôzne administratívne úkony, ktoré je povinná urobiť vždy 

po testovaní. Testovanie začalo v januári, kedy bolo skríningové celoplošné testovanie 

obyvateľstva. V dňoch 23. a 24. januára 2021, na dvoch odberových miestach (telocvičňa 

a sála KD) sa celkovo otestovalo 843 osôb (2 pozit). Náhrada nákladov bude cez refundáciu, 

podaná na OÚ Poprad v sume 5,-- eur/otestovaného. Celkovo teda 4215,-- eur. Obec ďalej 
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pokračovala v skríningovom testovaní, ale už iba na jednom odberovom mieste, nakoľko 

testovať sa nemusia všetci obyvatelia iba tí, ktorí potrebujú test na preukázanie v zamestnaní, 

či pre nástup dieťaťa do školy a pod. Dňa 06.februára 2021 bolo otestovaných 488 osôb (0 

pozit.). Žiadosť o refundáciu bola predložená vo výške 2440,-- eur. V sobotu 13. februára 

2021 bolo otestovaných 522 osôb (2 pozit.). Žiadosť o refundáciu bola predložená vo výške 

2610,-- eur.  

Starosta poznamenal, že testovania v obci budú pokračovať. Do dňa zasadania neboli 

preplatené z OÚ žiadne náklady, ale starosta verí, že finančné prostriedky budú poskytnuté. 

V rozprave neboli pripomienky a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o skríningovom testovaní obyvateľstva na COVID-19 v našej obci.  

Testovanie prebiehalo: 

- 23. a 24. januára 2021, na dvoch odberových miestach (telocvičňa a sála KD).  

Obec na testovanie zriadilo vlastné mobilné odberové miesto (MOM) a jedno 

vysunuté pracovisko. Celkovo bolo otestovaných 843 osôb (2 pozit). Náhrada 

nákladov bude cez refundáciu, podaná na OÚ Poprad v sume 5,-- eur/otestovaného. 

Celkovo teda 4215,-- eur. 

- 06.februára 2021, testovanie na jednom odberovom mieste (sála KD). Otestovaných 

488 osôb (0 pozit.). Žiadosť o refundáciu bola predložená vo výške 2440,-- eur. 

- 13. februára 2021, testovanie na jednom odberovom mieste (sála KD). Otestovaných 

522, 2 pozit. Žiadosť o refundáciu bola predložená vo výške 2610,-- eur.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 151/2021 bolo schválené. 

  

BOD č. 14 Zameranie hrobových miest na cintoríne v nižnej časti obce  

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský informoval poslancov o plytvaní 

s hrobovými miestami na cintoríne v nižnej časti obce. Správcovi nižného cintorína sa nedarí 

ustriehnuť to, ako si ľudia zameriavajú hrobové miesta. Je preto potrebné, aby príslušná 

komisia výstavby za prítomnosti správcu cintorína zamerala hrobové miesta v starej časti 

cintorína, ako aj vyčlenila hrobové miesta na urnové pochovávanie. Jedine tak sa dá zamedziť 

plytvaniu. 

 V rozprave k tomuto bodu neboli pripomienky, preto poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o plytvaní s hrobovými miestami na cintoríne v nižnej časti obce,  

B: žiada 
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komisiu výstavby o presné zameranie a vytýčenie hrobových miest v starej časti cintorína ako 

aj vyčlenenie hrobových miest na urnové pochovávanie, aby sa zamedzilo plytvaniu 

hrobových miest.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 152/2021 bolo schválené. 

BOD č. 15 Plán kultúrnych podujatí v obci od mája 2021 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský informoval poslancov o možných 

kultúrnych podujatiach v obci od mája, resp. od kedy to epidemiologická situácia bude 

umožňovať. Hovoril, že sa všetko posunie ako napr. uvítanie detí do života, deň obce a iné. 

Všetko však záleží od opatrení, ktoré budú trvať resp. sa uvoľnia v súvislosti s pandémiou 

Covid-19.  

 V rozprave k tomuto bodu neboli pripomienky a poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o plánovaných kultúrnych podujatiach v obci od mája 2021 resp. od času, kedy to 

epidemiologická situácia bude umožňovať.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 153/2021 bolo schválené. 

BOD č. 16 Interpelácie  

 V tomto bode poslanci predniesli svoje interpelácie: 

Marián Cvaniga: Poslanec sa pýtal či už prebehlo rokovanie s p. Polanskou ohľadom výmeny 

resp. odkúpenia časti obecného pozemku pred záhradkou ich rodinného domu na ulici Mieru 

s pozemkami pod miestnou komunikáciou na ul. Tatranská? Starosta na to reagoval, že ešte 

nie. Vyžaduje si to ísť na tvar miesta, a prizvať na rokovanie aj p. Polanskú osobne. Žiadosť 

síce napísala, ale nebolo z nej jasné o akú výmeru má záujem vymeniť a podobne. Keď sa 

umúdri počasie a bude aj priaznivejšia situácia bude p. Polanská pozvaná na rokovanie. 

Ing. Mária Ilenčíková: Či sa upravili autobusové spoje, hlavne tie v ranných hodinách na 

pracovné zmeny? Starosta reagoval, že požiadavku obec zaslala na SAD avšak bez odozvy. 

Neoficiálna informácia je, že spoj, ktorý chodí do Liptovskej Tepličky, bude zachádzať do 

dediny.  
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BOD č. 17 Rôzne 

 

 Na úvod tohto bodu informoval starosta obce poslancov o neočakávaných výdavkoch, 

ktoré obec musela začiatkom roka vynaložiť. Išlo o odstránenie poruchy na čerpadle 

a dúchadle čističky odpadových vôd. Náklady boli cca. vo výške 4 000,-- eur.  

 Ďalej v tomto bode pracovníčka obecného úradu Ing. Katarína Handzušová 

informovala poslancov o ďalších rokovaniach s vlastníkmi pozemkov na miestnu 

komunikáciu ul. Lúčna vo vyšnej časti obce. Poslancom aj predniesla návrh na uznesenie, 

kedy by sa schválilo pokračovanie v majetkovoprávnom vysporiadaní pozemkov – 

odkúpením či darovaním. Poslanci v rozprave k tomuto návrhu nemali námietky a tak 

hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo  

majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou ul. Lúčna – 

odkúpenie pozemkov a darovaním,  

B: schvaľuje  

pokračovanie majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov pod miestnou komunikáciou ul. 

Lúčna odkúpením od vlastníkov príp. darovaním od vlastníkov: 

   

Parcela 1059/79, LV2285  41m2   

Priezvisko a meno Adresa  

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 

Flašíková Anna 

Liptovský 

Mikuláš 6,83 

      

Parcela 1059/84, LV 2288 20 m2   

Priezvisko a meno Adresa  

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 

Mgr. Géci Ján   Poprad 0,26 

 Darovanie m2 

Omasta Jozef  Poprad 0,26 

Parcela č. 1059/82, LV 2286, 38 m2      

Priezvisko a meno Adresa  

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 

Hudáková Anna /Hudák Ján/ Šuňava 295 13,02 

Hudáková Anna Šuňava 295 0,04 

Stanková Viera Poprad 0,255 

Zelina Ján Veľký Krtíš 0,046 

Zelina Marián Svit 0,046 

Mgr. Géci Ján Poprad,  0,13 
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  Darovanie m2 

Jurčík Peter Modrá 0,04 

Zeman Michal Šuňava 500 0,197 

Hurčala Ján Svit 0,0212 

Hurčala Alfred Važec 0,0212 

Omasta Jozef  Poprad 0,13 

Jendričáková Jolana  Levoča 0,24 

Sedlák Vladimír Šuňava 489 0,022 

Silvajová Júlia r. Špendelová Štrba 0,395 

 

Parcela č. 1059/83, LV 2287, 12 m2   
Priezvisko a meno Adresa  darovanie 

Zajac Ján Trebatice 0,32 

Nógradi Zoltán Čierna nad Tisou 0,1 

 

Parcela č. 1059/85, LV 2289, 36 m2   

Priezvisko a meno Adresa  

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 

Stanková Viera Poprad 0,375 

Hámor Milan Oslany 1,1 

Handzuš Jozef Svit 0,28 

Gavalierová Mária Kravany 0,28 

Zelina Ján Veľký Krtiš 0,06 

Zelina Marián Svit 0,06 

Mgr. Géci Ján Poprad 0,75 

 Darovanie m2 

Jurčík Peter Modra 0,56 

Minářová Mária Šuňava 376 0,28 

Omasta Jozef Poprad 0,745 

Hurčala Ján Svit 0,03 

Hurčala Alfred Važec 0,03 

Zajac Ján Trebatice 0,08 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Brarilla, M. Cvaniga, Marián Cvaniga, Ing. J. Fridman,  J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 154/2021 bolo schválené. 
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BOD č. 18 Diskusia 

 

 V diskusii vystúpila poslankyňa Ing. Mária Ilenčíková. Predložila podpisy obyvateľov 

za účelom toho, aby obec nainštalovala bočné zásteny na prístrešku autobusovej zastávky pri 

parku Trojičného námestia. Keďže epidemiologická situácia nebola priaznivá, nepokračovala 

v zbieraní ďalších podpisov, no väčšina oslovených občanov je za to, aby zastávka mala 

bočné steny, pretože pri čakaní na spoj nie sú cestujúci dostatočne chránení pred 

nepriaznivými vplyvmi počasia. Starosta na to reagoval, že zastávka bola naprojektovaná tak, 

aby bola bezbariérová. Ak by sa dali bočné steny, prístup pod prístrešok imobilných občanov 

by bol znemožnený. Je však vhodné, aby stav či prípadné riešenie išla posúdiť komisia 

priamo na miesto. Uvedená zastávka bola projektovaná v rámci projektu „Revitalizácia 

centrálnej zóny obce“, kde jej bezbariérovosť bola jedna z podmienok poskytnutia finančnej 

dotácie na projekt.  

 Ďalšie príspevky do diskusie neboli.  

Záver 

 

Po krátkej diskusii starosta obce prítomným poďakoval za účasť. Verí, že najbližšie 

zasadanie sa už bude konať v plánovanom termíne, t.j. v 22. apríla.  

 

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Martin Mišianik 

      Ján Gorka 

 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


